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Abstract (en)
Sliding door of large dimensions, guided and held using curved rails, characterised by at least one additional holding point and at least one
connection piece (10), articulated in rotation on a spindle (11) joined to the frame, which connection piece (10) comprises a connection branch (15)
which is inclined with respect to the closure plane and the end of which is provided with a relief (14) which can slide freely in a groove (12, 13) made
in the leaf (1). <IMAGE>

Abstract (fr)
Porte coulissante de grande dimensions guidée et maintenue avec des rails courbes, caractérisée par au moins un point de maintien
supplémentaire et au moins une pièce de liaison (10) articulée en rotation sur un axe (11) lié à l'huisserie, pièce de liaison (10) comportant une
branche de liaison (15) inclinée sur le plan de fermeture et dont l'extrémité est nantie d'un relief (14) qui peut coulisser librement dans une rainure
(12, 13) aménagées dans le vantail (1). <IMAGE>
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